

EVIDENCE

OTTAWA, Thursday, February 2, 2023

The Standing Senate Committee on Agriculture and Forestry met with videoconference this day at 9:02 a.m. [ET], in camera, for consideration of a draft agenda (future business); and, in public, for consideration of a draft budget and to examine and report on the status of soil health in Canada.

Senator Robert Black (*Chair*) in the chair.

(The committee continued in camera.)

(The committee resumed in public.)

The Chair: Now that we are back in public, I move that the budget application for \$63,700 under the committee's order of reference to examine and report on the status of soil health in Canada be approved for submission to the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration for the fiscal year ending March 31, 2024.

Are we in agreement, colleagues? I hear that the motion is fully carried.

Colleagues, our next meeting is scheduled for Tuesday, February 7, during our usual time slot at 6:30 p.m. where we will continue to hear from expert witnesses for this soil study.

(The committee adjourned.)

TÉMOIGNAGES

OTTAWA, le jeudi 2 février 2023

Le Comité sénatorial permanent de l'agriculture et des forêts se réunit avec vidéoconférence aujourd'hui, à 9 h 2 (HE), à huis clos, afin d'étudier un projet d'ordre du jour (travaux futurs); et en public, afin d'étudier l'ébauche d'un budget et d'examiner, pour en faire rapport, l'état de la santé des sols au Canada.

Le sénateur Robert Black (*président*) occupe le fauteuil.

(La séance se poursuit à huis clos.)

(La séance publique reprend.)

Le président : Maintenant que la séance publique a repris, je propose d'approuver la demande d'autorisation de budget supplémentaire de 63 700 \$, en vertu de l'ordre de renvoi du comité visant à examiner pour en faire rapport l'état de la santé des sols au Canada, afin qu'elle soit présentée au Comité permanent de la régie interne, des budgets et de l'administration, pour l'exercice financier se terminant le 31 mars 2024.

Sommes-nous d'accord, chers collègues? J'entends dire que la motion est entièrement adoptée.

Chers collègues, notre prochaine réunion est programmée pour le mardi 7 février, pendant notre plage horaire habituelle de 18 h 30. Pendant la réunion, nous continuerons d'entendre des témoignages d'experts, dans le cadre de l'étude sur l'état de santé des sols au Canada.

(La séance est levée.)
